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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2022/23 

 
Referat 

 
Nr. 07/23 Dato 27.09.23 Kl.slett 1930-2000 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
Stig Rune Østgård 
Kari Tyvoll    
Geir Øien 

 
Forfall:  Ellina Willert  

Bertil Nistad  
Marta Kristine Andersen  
Øystein Ask 
Lene Markussen 

   
 

Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
38/23 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte  

Innkalling og referat ble godkjent.  
Styret er ikke beslutningsdyktig i hht vedtektene som krever 4 
medlemmer, og de medlemmene som ikke var tilstede gis frist til 
27.10 for å komme med innsigelser på innkalling, referat fra møte 
06/23 og de vedtak som er besluttet i dette møtet. 

Paul 

39/23 Informasjon 
Generelt 

 Det er avholdt møte i kontaktutvalget og referat 
sendes alle AU medlemmer 

 Det er kommet henvendelser fra SFF angående 
forslag til statsbudsjett som rammer privatskolene 
hardt over litt tid, og oppfordring til å reagere på 
dette overfor politiske myndigheter 

Økonomi  
 Foreningen har ca kr 69.000,- på konto pr i dag. Av 

dette er kr 20.000,- avsatt til innkjøp av AV/lys- og 
lydutstyr i kantina, og i tilegg er det bevilget kr 
10.400,- til støtte til årsoppgaver for elever på VG3. Vi 
har dermed ca kr 40.000,- igjen i kassa. 
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Info 
 Nytt fra AU sendes ut i midten av november 

 
Julemarked 

 Julemarked starter i år med konsert i Ila kirke. Kari 
sørger for å bestille kirka og avtale pris.  

 Hver klasse får samme oppgave som i fjor 
 Konseptet med fiskedam er under vurdering. Mye 

smågevinster som lett blir «søppel» 
Nytt fra skolen 

 Forslag til statsbudsjettet fører til en inntektssvikt for 
skolen, og det er utarbeidet en rapport som peker på 
ulik behandling i forhold til offentlige skoler 

o Ulik dekning av kapitalkostnader til 
bygningsmassen 

o Overheadkostnader dekkes ikke 
o Halv sats til dekning av spes.ped timer 
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 Oppfølgingssaker  
29/23 Storforeldremøte 

Steinerskoleforbundet har hatt fokus på hage, natur og 
friluftsliv. Tema for storforeldremøte vil være: 

 Friluftsliv 
Orientering fra skolen/ lærerne om de ulike turer som 
gjennomføres i skolen regi på hvert klassetrinn. 
Beskrivelse av turene, formål og erfaringer. Det er 
naturlig at elever også bidrar. 
Skolen arbeider videre med opplegg som legges fram 
på neste møte i AU 22.11.23 
 

 

36/23 Medlemsskap SFF 
Jeg mottok i dag en faktura fra Steinerskolenes 
foreldreforbund på lydende 32560. Dette er kontingenten for 
176 familier for medlemskap høsten 2023. Det kom en 
tilsvarende faktura i januar. 
De seneste årene har det vært skolen som har betalt disse 
fakturaene, men jeg sitter med en følelse av at dette egentlig 
ikke er skolen sin oppgave, men foreldrenes - kanskje ved 
foreldreforeningen? 
 
Det er flere måter man kan tenke rundt dette:  
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Enten: 

  legge på skolepengebetalingen med ca 37 kroner pr 
mnd. og spesifisere at de 37 kronene går til 
medlemskap i SF 

  eller at foreldreforeninga tar hele regninga 
 eller at vi fortsetter som nå der skolen casher ut uten 

å lage noe styr? 

Vedtak: 
Saken utsettes til neste møte. 
 

37/23 Klassebilder 
Det er en forespørsel om foreldrene ønsker at skolen tar 
initiativ til at det tas klassebilder for f.eks 1.klasse, 4.klasse, 
7.klasse og 10.klasse. Det har vært noen forespørsler om 
dette. 
 
Vedtak: 
AU ber skolen om å undersøke dette nærmere og komme 
tilbake med forslag til hvordan dette kan håndteres mht pris, 
gruppebilder og eventuelle portretter. 
 

 

 Nye saker  
39/23 Søknad om støtte til årsoppgave VG3 

 
Erle Kristianne Standa skriver: 
«I forbindelse med årsoppgaven min skal jeg skrive en 
barnebok.»  
 
Vedtak: 
Søknaden støttes med inntil kr 1.500,- som utbetales når det 
foreligger dokumentasjon på utgiftene. 
 

33/23 

40/23 Søknad om støtte til årsoppgave VG3 
 
Maja Strømsnes skriver: 
 
«Oppgavebeskrivelse:  
Friluftsliv er et tema jeg engasjerer meg veldig for. Hele livet har 
jeg blitt drasset ut på turer enten jeg vil eller ikke. De siste par-tre 
årene har jeg følt på en slags indre glede og ro i kontakt med 
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naturen. Denne følelsen har jeg gitt navnet «turglede». Jeg har 
lenge spekulert rundt hva denne følelsen er og hvorfor den 
oppstår. Det ble derfor liten tvil om hva temaet mitt skulle bli når 
vi begynte med forskningsoppgaven. Jeg skal skrive en praktisk 
vektet oppgave om tur og turglede.» 
 
Vedtak: 
Søknaden støttes med inntil kr 1.200,- som utbetales når det 
foreligger dokumentasjon på utgiftene. 
 

41/23 Søknad om støtte til årsoppgave VG3 
 
Sebastian Moum skriver: 
« I årsoppgaven min skal jeg utvikle ett kortspill. Oppgaven min går 
ut på å skape et samarbeidsspill, hvor spillerne selv velger 
karakterene de vil spille for å overleve og vinne spillet.» 
 
Vedtak: 
Søknaden støttes med inntil kr 900,- som utbetales når det 
foreligger dokumentasjon på utgiftene. 
 

 

   

 


